



According to COVID-19, we could not meet each other. However, the interaction of art will never stop.



On July 13, 2020, in the "1881" Plaza, an art exhibition with the theme "Live, Create, Inspire" was held. Through the perspectives of 15 artists, you can feel the connection between art and life...



富衛保險：  
樂藝術 · 藝術展  
敢闖人生  
「1881」及富衛1881公館

## 富衛保險： 敢樂藝術 · 敢闖人生藝術展

位於「1881」廣場及富衛1881公館之內，富衛保險與香港多媒體設計協會共同協辦的「敢樂藝術·敢闖人生」藝術展將展出15位本地藝術家及設計師的傑作，以不同的媒體及無限想像帶你進入藝術家的視覺，感受對人生的看法。展覽共劃分三個展區，展出的精彩藝術品包括：

- 香港上世紀50年代流傳至今的精緻港彩瓷器
- 經典霓虹光燈招牌的摩登傳譯
- 透過水泥牆看見的各種色彩及故事
- 以再造物料創作的孔雀雕塑
- 插畫家筆下的遊樂無限空間

日期：2020年7月13日至9月6日  
開放時間：上午10時至晚上10時  
地點：尖沙咀「1881」及富衛1881公館

觀眾除可體驗虛擬及擴增實境技術外，亦可從8月起逢星期六和日下午離場之前到環保袋印刷亭，以藝術家度身設計的元素即時免費製作屬於自己的環保袋，留為紀念。

互動展覽  
導賞及工作坊

**Time:** July 13 to September 6, 2020

**Opening hours:** From 10:00 am to 10:00 pm

**Location:** Tsim Sha Tsui "1881" and FWD "1881" Mansion

**For more details :**

<http://www.fwdhouse1881.com/live-create-inspire.html>

**They always say time changes things, but you actually have to  
change them yourself.**

**< Andy Warhol >**

Under this irreversible time, during the epidemic, at such a unique historical moment, what can we feel from it? what did we see?

HKIYAS held a drawing competition with this theme. Members are sincerely invited to participate, in order to inspire creative thinking and communicate with each other on artistic aesthetics.



Entries will be exhibited at the Hong Kong Cultural Centre and a grand awards ceremony will be held. Finalists and winners will receive rich bonuses and gifts. They will be invited to attend the awards ceremony with media interviews and live explanations of their works, as well as the opportunity to publish their awarded works.

# 國際繪畫大賽2020

International painting competition 2020

## 比賽主題：新世界

2020年全球時局變遷，風起雲湧，人人生活備受波動。在這個歷史時刻，我們看到什麼？經歷了什麼？請以自己的感受，描繪這個“新世界”。

## Main Theme of the competition: A New and Different World

2020 has been a tumultuous year. After decades of prosperity and peace, we have epidemic, riots, and economic depression erupted all around the globe. We were thrust into a new and different world with a blink of an eye. At this historical moment, what have you seen? How did you feel? What are the experiences that etched into your mind? Let us use our paintings to tell our 2020 stories to our future generations. Let our paintings show our pain, our joy, our disillusionment, and our hope.

**報名時間：**即日起至2020年11月30日

**展出時間：**2021年06月

Registration Time: From now until November 30, 2020  
Exhibition date: June, 2021

## 主辦單位

香港國際青年藝術家協會

昭明藝社拍賣有限公司

深圳市協定油畫藝術有限公司

## Organizer

Hong Kong International Youth Artists Society

Prince Art Auction Company Limited

Shenzhen Xieding Oil Painting Art Company Limited

## 獎項及榮譽

1. 得獎者可獲得現金及禮品，總價值超過港幣 \$ 100,000；
2. 參賽者受邀參加作品展覽，受媒體訪問及現場直播講解其作品；
3. 作品將在協會Facebook、Instagram、微信公眾號或其他公開媒體發佈，擁有獨立版面的特別專輯；
4. 作品在香港文化中心展出；
5. 作品可刊登在由本協會出版的畫冊上，該畫冊有政府機關頒發的書號，可在香港和海外市場公開發售。

## Awards and Honours

1. Winners will receive cash and gifts with a total value of over HK \$100,000;
2. Participants will be invited to host the exhibition of their works. They will be interviewed by various media and explain their works;
3. Participants' works will be published on the society's Facebook, Instagram, WeChat public account or other media publication. Additionally, special album of interviews with independent pages will be published;
4. The exhibitions will be held at Hong Kong Cultural Centre;
5. Participants' works may be published in the Hong Kong International Youth Artists Society picture album. The album has a book number issued by the government and therefore can be printed for sale.

**For more details :**

<https://www.hkiyas.com/ipc2020?lang=en>

HKIYAS also supports various forms of artistic exchanges. Members are welcome to share the latest activities and works with us. Our society will also assist members in organizing and holding individual exhibitions at our studio. For more latest news about art activities, please pay attention to our website.

Best Regards,

Hong Kong International Youth Artists Society

